
Referat FAU-møte 
Bryne skule, 7.februar 2022 
 
Tid: Mandag 7.februar 2022, kl 20.00-21.00 
 
Sted: Teas 
 
Tilstede: Heidi Barvik, Iren Førland, Synnøve Serigstad, Ole Wiig, Fredrik Undheim, 
Sigve Berland, Toril Øgreid 
 
Frafall: Stig Jespersen 
 
Agenda: 
 
 
01/22 Korleis sikre meir kontinuitet i kommunalt FAU? Kan Fau velje 

representant før sommarferien? 

Meldt inn frå kom. FAU. Ja, det må vi få til. Fredrik kom med et forslag: At det før 

sommeren blir meldt inn at den som blir leder/nestleder i Bryne skule FAU blir rep inn 

i kommunalt FAU. 

 

Agenda punkt på møtet i mai/juni. Det må inn før sommeren. 
 
02/22 Elevkvelder 2022 – det flyttes til neste møte. Naturlig nok vil det bli en 
”smittefest” om det kjøres nå. 
 
 
03/22 Info og oppdateringer fra rektor 
1. 40% av elevene og ansatte har hatt covid smitte i Januar. Det er for tiden stort 
sykefravær. Det er belastene for tiden å prøve å få kabalen med voksne til å gå opp. 
Men avdelingslederne samarbeider godt og er flinke å få det til.  
 
SFO er også utfordrende ifht antall personell på jobb. 
 
Motivasjonen er selvfølgelig vanskelig. Mye sykemeldinger. Både pga Covid og på 
grunn av andre ting og ”senskader”.  
 
Det sliter forståelig nok på alle. Det undres over hva dette unormale løpet vi har hatt i 
to år vil skape av hull både faglig og sosialt. 
 
Noen elever trenger også trygge og kjente ansikt, og uforutsigbarheten gjør at det er 
vanskelig å ”bare” hyre vikarer osv. 
 
Godt samarbeid og støtte med kommunen for øvrig i form av støtte, men jobben 
forblir skolens egen. 
 
Et grep om alt blir krise, så kan vi kjøre hjemmeskole for de aller eldste for å frigjøre 
tre voksne. Men det er ikke ønskelig, men en mulighet. Men det er i bakhodet. 



FAU kan bidra til ”pølsepakker” om uteskole eller tur er alternativ for å få dagene til å 
gå opp. Hvert trinn kan ta en tur tenker FAU, der FAU stiller med ”pølser”. 
 
Kan ”besteforeldre” være ekstra voksne på turdag evt SFO? Dugnad ved krise. 
 
2. Det er utlysning ute på stilling. Men budsjettet gir det som er lovlig og gir normen. 
Men mangler det vi trenger på spesped.Vi klarer med det ikke følge det lovmessige 
innenfor spes.ped. Nå er vi i gang med å synliggjøre hva dette betyr ifht spes.ped. 
Fylket blir involvert, da dette gjelder flere skoler, og er ikke holdbart. Budsjettet er 
krise for alle som har behov utover normen. De har regnet utifra elevtall, ikke hva 
behovet for spes.ped er. Hos oss er det nesten 5 hele stillinger.  
 
Undres over om ikke kommunen har et juridisk ansvar her. Kommunen er ansvarlig 
for at det skal være lovlig, dette budsjettet gir ikke hjemmel for forsvarlig drift når det 
kommer til spes ped timer.  
 
Rektor kan ikke planlegge, og kommer hals over hode inn når man må ha inn 
kompetanse. Så det blir baklengs. Skolen mister gode folk om man ikke kan 
planlegge for å beholde dem. Andre kommuner og skoler vil da kunne svisje inn og ta 
kompetansen vi egentlig har om vi ikke får beholde våre gode ansatte innenfor 
fagfeltet. Dette er komplisert og viktig, og må på plass. 
 
Her må politikere stille spørsmål til ordfører. Rektor tar en telefon til Elisabeth 
Dysjaland som er kommunestyre rep for FRP og også rep i SU. Få råd og komme 
med evt tiltak. 
 
3. Utearbeidet går godt. Ting skrider frem. Belysning og aparate, sykkelparkering og 
ballbinge. Målet er at de skal være ferdige med alt til skolestart i august. 
 
04/22 Covid-19 situasjonen –SAMME PUNKT SOM 03/22 
Det er stort sett dette som må være fokuset akkurat nå, og derfor naturlig at det kom 
på punkt 03/22 
 
05/22 100 år jubileum – innkallingen er skrevet før pressekonferansen 1.2.22 
som vil si noe om hvordan vi kan jobbe videre. Derfor flyttes saken til mars. 
 
06/22 Innspel til Planprogram for samfunnsdelen Kommuneplan Time 

kommune 2022-2034.  

Kva er bra med måla, kva burde ha vore annleis og tar måla ivare alle grupper? Særleg God 

oppvekst, Aktive innbyggarar, og Gode nabolag. wfdocument.ashx (onacos.no) 

Samfunnsdelen av kommuneplanen. Innspill fra Bryne FAU ved Synnøve ønskes? Har vi ønske om å 

komme med innspill? Da må vi jobbe oss gjennom samfunnsdelen og komme med felles tanker om 

innspill. Hvordan berører det oss i forhold til vår rolle som FAU? Trygge skoleveier for eksempel. 

Planen handler om naboskap, felleskap, alderdom og oppvekstmiljø. Livsdekkende plan, hvordan 

man fra start til slutt skal kunne ha gode levekår i Time kommune. Er da vår rolle å si noe om 

skolebarn/skolemiljø, barn som faller utenfor for eksempel Skole og barn i fokus i våre innspill? 

https://innsyn.onacos.no/time/wfdocument.ashx?journalpostid=2021022258&dokid=860924&versjon=1&variant=A&


Kan vår rolle som FAU være å oppfordre foreldre til å komme med innspill og komme på banen i det 

som i all hovedsak er en offentlig høring. Synnøve sjekker opp litt og sender en mail til oss med litt 

forklaring og info for å komme til en konklusjon om hva vår rolle er, og om vi evt skal sende planen ut 

til foreldre med mer. 

Kommunalt FAU fikk frist ut februar. 

 
07/22 Eventuelt 
1. Neste møte mandag 7.mars, tidlig 17.mai møte osv. Så vi må innom ”FAU 
rommet” Derfor blir det fysisk møte på skolen. HUSK 17.mai på agendaen. 
 
Jobben vår er 17.mai på skolen. 6.klasse har i all hovedsak ansvar, så blir FAU 
”ledere” og guider for dem. Ole og Fredrik husker gangen i det. Systemet og 
prosedyren er grei og enkel om man har litt kompetansebevaring fra noen av 
medlemmene i FAU  Husk: utområdet er litt i omveltning, så ha i bakhodet at vi må 
finne litt alternativ til hvor vi skal være på skolen. 
 
2. Her er linken til produkter og priser fra skolelyst: 
https://www.skolelyst.no/produkter  

Ønsker FAU å tilby forskjellige typer drikke? Skal vi utvide ”menyen”… Fau tenker at prisen alene skaper forskjeller. 

Om noen elever ønsker noe av dette så kan de ta med hjemmefra. Kan vi beholde tilbudet slik det er nå? Ja sier 

FAU. 

 

3. Trafikkvaktene går ut de neste to ukene. 

 

4. Gjenglemt shopping. Kan vi gjøre noe her for de som har mindre ifht til det med klær? Gjøre dem mer 

tilgjengelige? Kan skolen være litt mer aktive på å oppfordre til ”shopping” i kassen? Kan det være aktuelt med 

loppemarked? Etter ”shoppingen” LOPPEMARKED i september? Kan 7. eller 6.trinn ha dette som 

oppstartsprosjekt? FAU og 6/7.trinn sammen? Kan det som kommer inn komme inn på leirskolekassen? Mitt i 

blinken for ny læreplan med bærekraft og økonomi. Skolen kan ha dette som planlegging og en del av skolens 

eget opplæringsopplegg.  -”Hjelp meg å bære” priser, slik at vi får det ”brukte” inn i bruk igjen. Linke dette opp 

mot trinn, og gjøre en årlig sak. Spennende og lærerikt. Settes opp på agendaen på April møtet til FAU. 

 

 
Mvh 
Iren Førland 

https://url12.mailanyone.net/v1/?m=1n7b4Q-0001N0-41&i=57e1b682&c=gZ7b2ZV6_Xxm9PFdl0FF4NBeaCUkU1w2P13xQkfB2dWR0jXPzUiHh8FFU_vaw6dqYdg7-H3bvIh0q6culoKWMyjpOEI6m9lsfwnO7BvjcCvSafrjm99T6wXsob93TMInvYSivrzP92Kdq5Gm2M-yhUDjofQ4mn5cZYu14TUWmOP1oY73R3-Rndn6Q2Ln6EVuDb6EyfQnnQdArOPHyXEXn6lgCkZ9QDXNSikptUtrUo0

